
PROTOKÓŁ 
z Vlll/43/2023 posiedzenia Okręgowej Rady Aptekarskiej 

Okręgowej Izby Aptekarskiej w Warszawie 
z dnia 18 maja 2023r. 

Vlll/43/2023 posiedzenie Okręgowej Rady Aptekarskiej Okręgowej Izby Aptekarskiej w Warszawie 
otworzył Prezes mgr farm. Marian Witkowski o godz. 17:40. Sekretarz posiedzenia mgr farm 
Wojciech Szkopański. 
Sekretarz mgr farm. Wojciech Szkopański. Lista obecności na posiedzeniu stanowi zał. nr 1. 

Ad. 1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
Prezes mgr farm. Marian Witkowski przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady w dniu 13.04.2023r. 
Prezes mgr farm. Marian Witkowski przedstawił protokołu z posiedzenia Rady z dnia 13.04.2023r. 
Protokół został zatwierdzony jednogłośnie (19 głosami za) - zał. 2. 

Ad. 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utraty PWZ - zrzeczenie się PWZ -  
. 

Dr n. farm. Jerzy Żabiński przedstawił projekt uchwały w sprawie utraty PWZ - zrzeczenie się PWZ -
. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie (19 głosami za) - zał. nr 3. 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku opłacania składek 

członkowskich przez członków OIA w Warszawie będących emerytami lub rencistami, którzy nie 

wykonują zawodu farmaceuty: 1. , 2. , 3. 

. 

Prezes mgr farm. Marian Witkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku 

opłacania składek członkowskich przez członków OIA w Warszawie będących emerytami lub 

rencistami, którzy nie wykonują zawodu farmaceuty: 1. , 2. 

, 3. . 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie (19 głosami za) - zał. nr 4. 

Ad. 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skreślenia z rejestru farmaceutów z powodu 
niepłacenia składek członkowskich przez okres dłuższy niż 24 miesiące - . 
Skarbniczka mgr farm. Emilia Gąsińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie skreślenia z rejestru 
farmaceutów z powodu niepłacenia składek członkowskich przez okres dłuższy niż 24 miesiące -

. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (19 głosami za) - zał. nr 5. 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skreślenia z rejestru farmaceutów z powodu 
niepłacenia składek członkowskich przez okres dłuższy niż 24 miesiące - . 
Skarbniczka mgr farm. Emilia Gąsińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie skreślenia z rejestru 
farmaceutów z powodu niepłacenia składek członkowskich przez okres dłuższy niż 24 miesiące -

. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie (19 głosami za) - zał. nr 6. 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skreślenia z rejestru farmaceutów z powodu 
niepłacenia składek członkowskich przez okres dłuższy niż 24 miesiące - . 
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Skarbniczka mgr farm. Emilia Gąsińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie skreślenia z rejestru 
farmaceutów z powodu niepłacenia składek członkowskich przez okres dłuższy niż 24 miesiące -  

. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (19 głosami za)- zał. nr 7. 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w pozycjach budżetu OIA w Warszawie na 
rok 2023. 
Skarbniczka mgr farm. Emilia Gąsińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany w pozycjach 
budżetu OIA w Warszawie na rok 2023. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (19 głosami za) - zał. nr 8. 

Ad. 9. Podjęcie postanowienia w sprawie remontu tarasów na potrzeby biura OIA w Warszawie. 
Skarbniczka mgr farm. Emilia Gąsińska przedstawiła projekt postanowienia w sprawie remontu 
tarasów na potrzeby biura OIA w Warszawie. 
Postanowienie przyjęto (17 głosami za, przy 2 wstrzymujących)- zał. nr 9. 

Ad. 10. Zaopiniowanie kandydatur na biegłych sądowych w Sądzie Okręgowym w Warszawie. 
Prezes mgr farm. Marian Witkowski przedstawił dwie kandydatury farmaceutów na stanowisko 
biegłych sądowych w Sądzie Okręgowym w Warszawie. 
Opinię pozytywną w przypadku obydwu kandydatur przyjęto jednogłośnie (19 głosami za) - zał. nr 
10. 

Ad. 11. Rozpatrzenie propozycji w sprawie zmiany zaplanowanego terminu Okręgowego Zjazdu 
Aptekarzy OIA w Warszawie. 
Prezes mgr farm. Marian Witkowski przedstawił propozycję w sprawie zmiany zaplanowanego 
terminu Okręgowego Zjazdu Aptekarzy OIA w Warszawie. 
Za powyższą propozycją głosowano: (5 głosów za, 11 głosów przeciw, 2 wstrzymały się) - zał. nr 11. 

Ad. 12. Sprawozdanie komisji stałych. 
Omówiono bieżące prace stałych komisji OIA w Warszawie. W kolejności zabierali głos 
przewodniczący komisji: mgr farm. Jakub Dorociak, mgr farm. Aleksandra Krancberg, dr n. farm. Jerzy 
Żabiński, mgr farm. Adam Borowy, mgr farm. Małgorzata Chmielak mgr farm. Wojciech Szkopański. 
Głos zabrał również dr n. farm. Marek Malinowski. 

Ad. 13. Informacja na temat prac Naczelnej Rady Aptekarskiej. 
Prezes mgr farm. Marian Witkowski przedstawił aktualne informacje na temat prac Naczelnej Rady 
Aptekarskiej. 

Ad. 14. Sprawy różne i wniesione. 
Prezes mgr farm. Marian Witkowski omówił pismo do WIF w sprawie weryfikacji 96 aptek przejętych 

na zasadzie przejęcia udziałów w spółkach kapitałowych. 

Na tym posiedzenie zakończono o godzinie 20:35. 
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